



Breakfast 早餐

Toast Basket 多士籃

\$26

Jam, Butter, Peanut Butter or Condensed Milk

單拼或雙拼：果占/牛油/花生醬/煉奶

Choice of Sandwiches 各式三文治

\$35

Cheese / Ham / Tomato / Corned Beef / Egg (choice of any two) Sandwiches

芝士 / 火腿 / 蕃茄 / 咸牛肉 / 雞蛋(任選兩款)三文治

Oatmeal Breakfast 麥皮早餐

\$38

Fresh Milk Oatmeal with Ham, Egg, or Cheese (choice of any one) Sandwiches

鮮奶麥皮配火腿 / 雞蛋 / 芝士(任選一款)三文治

Hong Kong Style Breakfast 港式早餐

\$38

Ham, Chicken Sausage, Bacon, Luncheon Pork, Spiced Diced Pork, Satay Beef, Mushroom, Chicken Steak or Egg (choice of any two) with Nissin Noodles, Rice Vermicelli, Spaghetti or Macaroni

(\$7 for additional piece of Ham / Chicken Sausage / Bacon / Luncheon Pork / Spiced Diced Pork / Mushroom / Egg / Toast)

(\$20 for additional piece of Chicken Steak or Satay Beef)

火腿 / 雞肉腸 / 煙肉 / 午餐肉 / 五香肉丁 / 沙嗲牛肉 / 雜菌 / 雞扒 / 雞蛋 (任選兩款) 配出前一丁 · 米粉 · 意大利粉或通粉

(另加火腿 / 雞肉腸 / 煙肉 / 午餐肉 / 五香肉丁 / 雜菌 / 雞蛋或多士 +\$7)

(另加沙嗲牛肉或雞扒 +\$20)

Omelette Breakfast 奄列早餐

\$38

Ham, Cheese, Chicken Sausage, Bacon, Tomato, Mushroom or Onion served with Toast (choices of two filling)

(Additional filling +\$5 per filling)

火腿 · 芝士 · 雞肉腸 · 煙肉 · 蕃茄 · 磨菇 · 洋蔥 (任選兩款) 配多士

(額外配料每款 +\$5)

All Breakfast served with Coffee or Tea and from 7:30 a.m. to 10:45 a.m.

以上早餐敬奉咖啡或茶及供應時間為早上7時30分至10時45分

以上早餐不設外賣 · 如需要攜走剩餘食品 · 外賣盒每個加收\$2.



Breakfast 早餐

American Breakfast 美式早餐

\$45

Two Eggs any style with Ham, Chicken Sausage, Bacon, Chicken Steak or Fish Fillet Cutlet (choice of any one) with Toast and choice of Fruit Juice (Orange Juice / Apple Juice / Grapefruit Juice / Pineapple Juice) or Baked Beans (\$7 for additional piece of Ham / Chicken Sausage / Bacon / Toast) (\$20 for additional piece of Chicken Steak or Fish Fillet Cutlet)
煎或炒蛋配火腿·雞肉腸·煙肉·雞扒或吉列魚柳(任選一款)配多士及橙汁·蘋果汁·西柚汁·菠蘿汁或焗豆(任選一款)
(另加火腿·雞肉腸·煙肉或多士 +\$7)
(另加雞扒或吉列魚柳 +\$20)

Pasta in Soup Breakfast 醒神早餐

\$48

Fusilli with Herb Tomato and Vegetable in Soup served with Grill Chicken Steak or Pork Chop
(Additional Toast or Soft Roll \$7)
(\$20 for additional piece of Grill Chicken Steak or Pork Chop)
香草蕃茄雜菜湯螺絲粉配煎雞扒或豬扒
(另加多士 / 餐飽 +\$7)
(另加雞扒或豬扒 +\$20)

Healthy Breakfast 健怡早餐

\$51

Half Avocado on Sourdough with Fried Egg (any style) and Cottage Cheese
(Additional Bacon or Ham +\$7)
牛油果茅屋芝士配煎蛋配酸種麵包多士
(另加配煙肉或火腿 +\$7)

Low Calorie Selection 低卡路里之選

\$51

Smoked Salmon with Avocado & Ricotta Cheese on Rye Toast
煙三文魚牛油果芝士麥包多士

All Breakfast served with Coffee or Tea and from 7:30 a.m. to 10:45 a.m.

以上早餐敬奉咖啡或茶及供應時間為早上7時30分至10時45分

以上早餐不設外賣·如需要攜走剩餘食品·外賣盒每個加收\$2